

**Permanent Mission of the Republic of Iraq to the United Nations**

PRCL/2010/124

New York, 23 April 2010

The Permanent Mission of the Republic of Iraq to the United Nations presents its compliments to the

267.10

1033046E

Pursuant to article 52, paragraph (b) of the Code of Criminal Procedure, Law No. 22 (1971), the

investigation of such crimes is conducted by an investigating magistrate appointed by the Chief of the Higher Judicial Council.

An offender may not be prosecuted if a definitive judgement of guilt or innocence has been pronounced by a foreign court, if a sentence has been served in full or if the conviction has been legally



صدر قانوناً ... حكم الفقرة (١) من المادة (١٤) من قانون العقوبات ...

صدر فيه ذلك استناداً إلى حكم الفقرة (١) من المادة (١٤) من قانون العقوبات لكن بحوزة

إجراء التعقيبات القانونية أمام محاكم جمهورية العراق إذا كانت العقوبة المحكوم بها عن الجريمة المشمولة بالإختصاص المشار إليه تنفذ كإلزامية أو كان الحكم الصادر عنها أملاً بأن

قانون ذلك البلاد لا يعاقب على ذلك الفعل ... ذلك بالاستناد إلى حكم الفقرة (٢) من المادة (١٤)

المشار إليها آنفاً حيث لا يتطلب القانون العراقي لممارسة الإختصاص الشامل إزدواج التجريم. هذا وتحتسب للمحكوم عليه عند تنفيذ العقوبة التي يقضى بها عليه عن جريمة واقعة في هذا الإختصاص المدة التي قضاها في الحجز أو التوقيف أو الحبس في الخارج عن الجريمة التي